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Öttevény Község Önkormányzat
Képviselő - testülete

2-1/2008.

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2008. január 
2-án  17.00  -  kor  Öttevény,  Faluház  tanácstermében  megtartott  nyilvános 
üléséről

Jelen vannak:                    Király Péter polgármester,
                                           Bider Zsolt képviselő,
                                           Kövecses Tímea képviselő,
                                           Dömötör Ernő képviselő,
                                           Raczenböck Kálmán képviselő,
                                           Szücs Károly képviselő,
                                           Nagy Tivadar képviselő,
                                           Dr. Rétháti Zoltán jegyző,

Király  Péter  polgármester  tisztelettel  köszöntötte  a  Képviselő-testületet, 
megállapította,  hogy a testület  határozatképes,  mivel 10 tagjából 7 jelen van. 
Király Péter polgármester elmondta, hogy Sik Gyula és Karsai Klára képviselők 
jelezték, nem tudnak eljönni az ülésre. Király Péter polgármester ismertette a 
napirendi  pontokat  -  amelyek megegyeztek  a  kiküldött  meghívóban  szereplő 
napirendi pontokkal, így a napirendi pontok az alábbiak szerint alakulnak: 

1.) A víz, - és szennyvíz díjak 2008. évi megállapításáról
Előadó: Király Péter polgármester
2.)  Öttevény  Község   Önkormányzat  Képviselő  –  testületének  2008.  évi 
munkatervének elfogadása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
3.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatalának 
köztisztviselőinek teljesítmény célkitűzése 2008. évre
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
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4.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  egészségügyi  alapellátásával 
kapcsolatos szerződések
Előadó: Király Péter polgármester, dr. Rétháti Zoltán jegyző
5.) Öttevényi Általános Iskola helyi tantervének elfogadásáról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
6.) Étkezési térítési díjak emelése, rendelet módosítása
Előadó: Király Péter polgármester
7 .) Egyéb ügyek
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  kérte,  hogy  a  testület  határozattal  fogadja  el  a 
napirendi pontokat.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  7  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  – 
egyhangúlag a következő határozatot hozta:
          
                           1/2008.(I.2.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő  - 
testülete  jelen  testületi  ülésének  napirendjét  az 
alábbiak szerint állapítja meg:

1.) A víz, - és szennyvíz díjak 2008. évi megállapításáról
Előadó: Király Péter polgármester
2.) Öttevény Község  Önkormányzat Képviselő – testületének 
2008. évi munkatervének elfogadása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
3.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  Polgármesteri 
Hivatalának köztisztviselőinek teljesítmény célkitűzése  2008. 
évre
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
4.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  egészségügyi 
alapellátásával kapcsolatos szerződések
Előadó: Király Péter polgármester, dr. Rétháti Zoltán jegyző
5.) Öttevényi Általános Iskola helyi tantervének elfogadásáról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
6.) Étkezési térítési díjak emelése, rendelet módosítása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző
7 .) Egyéb ügyek
Előadó: Király Péter polgármester
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A jegyzőkönyv hitelesítést a mai ülés tekintetében 
Nagy Tivadar és Szücs Károly képviselők végzik.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: azonnal

1.) A víz, - és szennyvíz díjak 2008. évi megállapításáról
Előadó: Király Péter polgármester

Király Péter polgármester elmondta, hogy ugyan november 29-én úgy döntött a 
testület, hogy a Pannon Víz Zrt. közgyűlésén elfogadott új árakat nem fogadja 
el,  de  a  vonatkozó  jogszabályok  szerint  ebben  az  esetben  a  lakossági 
fogyasztásnál  a régi  és  az új  árak közötti  különbözetet  is  be kell  fizetnie  az 
önkormányzatnak a Pannon Víz Zrt  felé.  A lakossági  díjemelés  átvállalására 
pedig az önkormányzat nem képes, így szükséges elfogadni az új rendeletet.

Szücs  Károly  képviselő  tiltakozott  és  elmondta,  hogy  nem  fogja  ezt 
megszavazni.

Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem érkezett, Király 
Péter polgármester azt szavazásra felterjesztette.

Öttevény Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  6 igen szavazattal  – 
tartózkodás  nélkül  és  1  ellenszavazattal  -   a  víz-  és  csatornadíjról  szóló 
rendeletét a következőképp alkotta meg:

Öttevény Község Önkormányzata Képviselő-testületének

1/2008.(I.3.)
rendelete

a víz- és csatornadíjakról

 (A rendelet a jegyzőkönyv I. számú melléklete)
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2.)  Öttevény  Község   Önkormányzat  Képviselő  –  testületének  2008.  évi 
munkatervének elfogadása
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző

Dr. Rétháti  Zoltán  jegyző elmondta,  hogy az előterjesztést  minden képviselő 
megkapta, ahhoz csupán annyit kíván hozzátenni, hogy a polgármesteri hivatal 
köztisztviselőinek  teljesítményértékelésének  átfogó  céljait  januárban  és  nem 
februárban határozná meg a testület.

Király  Péter  polgármester  kérte,  hogy  amennyiben  változtatási  javaslat  van, 
vagy kérdés felmerül, azt tegyék fel a képviselők.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  7  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                           2/2008.( I.2.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a 
2008. évi munkatervét elfogadja.

Felelős: dr. Rétháti Zoltán jegyző
Határidő: azonnal

(a munkaterv a jegyzőkönyv II. számú melléklete)

3.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  Polgármesteri  Hivatalának 
köztisztviselőinek teljesítmény célkitűzése 2008. évre
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző

Dr.  Rétháti  Zoltán  jegyző  röviden  összefoglalta  a  köztisztviselők  2008.  évi 
teljesítményértékelésének  célkitűzéseit  és  ennek  indokát.  Mivel  az 
előterjesztésben  részletesen  kifejtette  álláspontját,  kérte  a  képviselőket,  hogy 
kérdéseiket tegyék fel, észrevételeiket tegyék meg.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.
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Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  7  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                           3/2008.( I.2.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy  Öttevény  Község  Önkormányzat 
Polgármesteri  Hivatala  köztisztviselőinek  2008.  évi 
teljesítményértékelése során az átfogó (stratégiai célokat) 
az alábbiak szerint határozza meg:
- a polgármesteri hivatali ügyintézés ügyfélközpontú, gyors,  
szakszerű  és  jogszerű  megvalósítása,  illetve  az  ezzel  
összefüggő igazgatási, szervezési és gazdálkodási feladatok  
gazdaságos és takarékos  végrehajtása.

Felelős: dr. Rétháti Zoltán jegyző
Határidő: 2008. február 15.

4.)  Öttevény  Község  Önkormányzat  egészségügyi  alapellátásával 
kapcsolatos szerződések
Előadó: Király Péter polgármester, dr. Rétháti Zoltán jegyző

Király Péter polgármester a napirendi ponttal kapcsolatban elmondta, hogy ez 
az előterjesztés csak egy előzetes szándékot mér fel, hogy a testület szeretne-e 
foglalkozni az egészségügyi szolgáltatókkal. Összefoglalta a háziorvosok és az 
önkormányzat közötti kapcsolat előzményét és kiemelte, hogy jelen pillanatban 
egyetlen egészségügyi szolgáltatóval kapcsolatban sem állnak rendelkezésre a 
hatályos  szerződések  a  hivatalban.  Ezeket  a  szerződéseket  még  az  előző 
polgármester  köthette.  Király  Péter  polgármester  ötleteket,  megoldási 
javaslatokat kért a jelen helyzetre.

Szücs Károly képviselő felvetette,  hogy miért nem hívtuk meg az orvosokat? 
Nélkülük ezt nem is lehetne megtárgyalni. Bider Zsolt képviselő is egyet értett 
ezzel, elmondva, hogy nem lenne célszerű rájuk erőltetni egy szerződést, nekik 
is partnernek kell lenni. Javasolta, hogy szerződést ne tegyünk eléjük, hanem 
egy  levélben  hívjuk  meg  őket,  ahol  röviden  ismertessük,  hogy  az 
önkormányzatnak  át  kell  gondolnia  a  nehéz  gazdasági  helyzetben,  hogy  az 
egészségügyi közterhekből a jövőben mit és hogyan vállal.
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Király Péter polgármester elmondta, hogy Ő is csak erre gondolt. Ha megvan az 
akarat a testület részéről, akkor elkezdhetjük a tárgyalást velük.

A tárgyalás szükségességét több képviselő is támogatta.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el a napirendi pontot szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  7  igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          

                           4/2008.( I.2.) képviselő-testületi határozat:
Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza, hogy az egészségügyi szolgáltatók képviselőit 
meghívja a következő testületi ülésre abból a célból, hogy 
az egészségügyi szolgáltatók és az önkormányzat közötti 
szerződéses  kapcsolatokat  a  felek  átnézzék  és  szükség 
szerint  új  megállapodások,  szerződések  kidolgozásával 
rendezzék.

Felelős: dr. Rétháti Zoltán jegyző
Határidő: 2008. január 15.

5.) Öttevényi Általános Iskola helyi tantervének elfogadásáról
Előadó: dr. Rétháti Zoltán jegyző

Dr. Rétháti Zoltán jegyző elmondta, hogy a helyi tanterv elfogadása szorosan 
kapcsolódik  a  nem szakrendszerű  oktatás  az  Öttevényi  Általános  Iskolában 
című  dokumentumhoz.  A  helyi  tanterv  erre  épül.  Komoly  munkája  fekszik 
ebben az iskola tanárainak.

Dömötör Ernő képviselő elmondta, kiegészítésként  elmondaná, hogy van egy 
szakrendszerű  oktatási  követelmény, ami egy konkrét  követelmény és a  nem 
szakrendszerű oktatás, ami készségeket fejleszt, általában ez a készségtárgyakra 
koncentrál.

Ezt  követően  röviden  összefoglalták  véleményüket  ezzel  kapcsolatban  a 
képviselők.
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Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  6  igen  szavazattal  –  tartózkodás  nélkül  1  ellenszavazattal  -  a 
következő határozatot hozta:
          
                           5/2008.( I.2.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy  az  Öttevényi  Általános  Iskola  helyi 
tantervét elfogadja.

Felelős: dr. Rétháti Zoltán jegyző
Határidő: 2008. január 15.

(jegyzőkönyv III. sz. melléklete)

6.) Étkezési térítési díjak emelése, rendelet módosítása
Előadó: Király Péter polgármester

Király  Péter  polgármester  ismertette  a  konyha  üzemeltetőjének  az 
előterjesztésben is kiküldött áremelési tervét. Szücs Károly képviselő felvetette, 
hogy a rendeletben halvány betűvel szedett főzési költség úgy hat, mintha nem 
is  kéne  megfizetni.  Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  ezt  az 
önkormányzat fizeti meg, mert a jogszabályok a gyermekek étkezési térítési díja 
esetében  úgy  rendelkeznek,  hogy  csak  a  nyersanyag  költséget  és  annak  adó 
vonzatát  lehet  áthárítani  a  szülőkre,  a  főzési  költséget  nem.  Több  képviselő 
jelezte,  hogy az áremelés  eltúlzott,  nagyon magas,  az  öttevényi  vendéglősök 
ennél  sokkal  olcsóbbak és nem is emelnek az idén.  Többen javasolták,  hogy 
nézzük meg, más vállalkozó tudná-e olcsóbban vállalni az étkeztetést? Király 
Péter polgármester felvetette, hogy a következő testületi ülésre akkor meghívná 
a Molnár Gábor Urat, illetve több más vállalkozót is meg lehet keresni, hogy 
adjanak  ajánlatot.  Dömötör  Ernő  képviselő  kérdezte,  hogy  Óváron  az  a 
vállalkozó  milyen  áron  tudná  vállalni?  Király  Péter  polgármester  elmondta, 
hogy természetesen, meg lehet Őt keresni. Hozzátette még, hogy olyan sokan 
nem  tolonganak  azért,  hogy  konyhát  működtessenek,  egy,  maximum  két 
ajánlatot  lehet  beszerezni.  Elmondta  még,  hogy  az  árak  valóban  sokat 
emelkedtek, ebben igaza van a vállalkozónak, hiszen mindenki érzi ezt a saját 
pénztárcáján.
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Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  7  igen  szavazattal  -  tartózkodás  és  ellenszavaz  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
          
                           6/2008.( I.2.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
elhatározza,  hogy  a  következő  testületi  ülésre  meghívja 
Molnár Gábor Urat az óvoda konyhájának üzemeltetőjét, 
illetve több ajánlatot is beszerez a konyha működtetésére.

Felelős: Király Péter polgármester
Határidő: 2008. február 6.

7./ Egyéb ügyek  ( napirendi pontok az ülés előtt mellékelve )
Előadó: Király Péter polgármester

Kövecses  Tímea  képviselő  távozott  az  ülésről,  így  a  jelen  levő  képviselők 
száma hat főre csökkent.

7/1.  A  2006.  évi  jelzőrendszeres  házi  segítségnyújtás  Államkincstári 
ellenőrzése

Király Péter polgármester részletesen beszámolt a testületnek a jelzőrendszeres 
házi segítségnyújtás működéséről 2005. év novemberétől kezdődően egészen a 
decemberi ellenőrzésig. Király Péter polgármester hangsúlyozta, hogy mindent 
megtett  azért,  hogy korrektül  működjön ez a szolgáltatás.  Elmondta,  hogy az 
igaz,  hogy  működési  engedélye  nem volt  az  önkormányzatnak,  de  kb.  600 
önkormányzat  hasonló  módon  igényelt  támogatást  és  működési  engedélyük 
nekik sem volt.  Az ellenőrzésről született  egy jegyzőkönyv, erre Király Péter 
polgármester  észrevételt  fog  tenni.  A  Magyar  Államkincstár  álláspontja  az, 
hogy  vissza  kell  fizetni  a  normatívát.  Végső  esetben  a  részt  vevő 
önkormányzatokra kell  majd lebontani  és úgy kell  visszafizetni  a mintegy 17 
millió forintot. A megyében a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást működtető 
kistérségek  összefogtak,  levelek  mentek  az  országgyűlési  képviselőknek, 
egyelőre azonban nem látszik, hogy kiállnának a települések igazáért.
Szücs Károly képviselő kérdezte, hogy miért nem kértünk 2005-ben működési 
engedélyt?
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Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  2005.  októberében  mutatta  be  a 
biztonsági cég a szolgáltatást, amikor még szó nem volt működési engedélyről. 
2005. december végén jött ki a költségvetési törvény és abból értesült mindenki, 
hogy  elvileg  kéne  működési  engedély.  De  a  normatíva  leigénylése  már 
novemberben megtörtént. Akkor éppen szinte már nem volt itt jegyző, de más 
község  jegyzői  sem kifogásolták  a  dolgot,  hiszen  nagyon  gyorsan  követték 
egymást az események. A Győri Többcélú Kistérségi Társulás még nem tudta 
működtetni ezt a szolgáltatást, mert még nem volt családsegítő szolgálata, de a 
munkaszervezet sem volt még önálló költségvetési szerv.
Szücs Károly képviselő kérdezte, hogy mennyi pénzt igényelt Öttevény?
Király Péter polgármester elmondta, hogy 17 millió forintot igényelt, de ebből 
kb. 2 millió forint jut Öttevényre.
Bider Zsolt képviselő érdeklődött, hogy előfordulhat-e, hogy az egész összeget 
Öttevénynek kell kifizetnie?
Király Péter  polgármester  erre  elmondta,  hogy ez nem fordulhat  elő,  mert  a 
többi község képviselő – testületei határozattal csatlakoztak a szolgáltatáshoz, 
megbízták Öttevény polgármesterét, hogy aláírja a szerződést és leigényelje a 
támogatást, így esetleges visszafizetés esetén nekik is meg kell fizetni a rájuk 
eső részeket.
Szücs Károly képviselő elmondta, hogy működési engedély akkor sem volt.
Dr.  Rétháti  Zoltán  jegyző  ismertette,  hogy  a  működési  engedély 
megszerzéséhez mit kellett volna az önkormányzatnak biztosítania, ami szinte 
lehetetlen, erre nem volt képes egyetlen önkormányzat sem, esetleg egy igazán 
nagy infrastruktúrával rendelkező.
Király Péter polgármester ismertette dr. Dávidné Hídvégi Julianna, az ISzCsM 
főosztályvezetőjének  levelét,  amelyet  a  2006.  májusi  személyes  látogatása 
nyomán írt. Ebben a levélben szerepelt,  hogy az egységes jogértelmezés és a 
szolgáltatás  biztonságos  nyújtása  a  cél,  ezért  a  társminisztériumokkal 
megbeszélést kezdeményeznek.
Bider Zsolt képviselő elmondta, hogy egyetért azzal, hogy ez egy jó dolog volt, 
jó célért  folyt,  harcolni  is  kell  a  végsőkig,  sajnos,  mint  fogalmazott,  a  csont 
benne van a dologban.
Király Péter  polgármester  elkeserítőnek tartotta,  hogy az ország ennyire nem 
törődik a rászorult emberek dolgaival és amikor valaki ezért tenni próbál, még 
rosszul is jár.

7/2. A gyermekjóléti szolgálat ellátása Öttevény – Kunsziget településeken

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a  Gyermekjóléti  Szolgálat  2008. 
január  1-től  megváltozott.  Kovács  Jánosné  Marika  már  nem a gyermekjóléti 
szolgálat  munkatársa.  Király  Péter  röviden  összefoglalta  a  gyermekjóléti 
szolgálat eddigi történetét  a településen. Sérelmezte, hogy a kistérségben olyan 
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döntés  született,  hogy amennyiben Kovács  Jánosné  nem tudja  teljes  állásban 
vállalni  a  feladatot,  akkor  nem lehet  tovább  alkalmazni  Őt  és  a  volt  abdai 
családgondozó fogja betölteni az állást. Ez nem jó, mert nincs helyismerete és 
drágább  is  egy  olyan  embert  foglalkoztatni,  aki  bejár  Győrből.  Király  Péter 
polgármester szerint ez egyértelműen visszalépés Öttevénynek. Ezt elmondta a 
kistérségi  vezetőségi  ülésen  is,  ahol  nagyot  csalódott  a  többi  alelnök 
hozzáállásában, mert Ők leginkább egymás céljaiért lobbiznak.

7/3. Közbiztonsági pályázat negatív értékelése

Király  Péter  polgármester  beszámolt  arról,  hogy  a  benyújtott  közbiztonsági 
pályázatot,  ami  sebességmérő  berendezések  és  villanyrendőr  felszerelésére 
irányult,  forráshiány  miatt  visszautasították.  Ugyan  a  pályázat  a  jól  megírt 
pályázatok  között  szerepelt,  de  pénz  nem jutott  a  megvalósításra.  Az összes 
pályázatok egyharmadát támogatták. Jó hír, hogy idén is kiírják a pályázatot.

7/4. A könyvtár épületének jövőbeni sorsa

Király Péter polgármester állásfoglalást, ötletet kért a képviselőktől a könyvtár 
új helyére vonatkozólag. Elmondta, hogy az iskolában van egy üres helyiség a 
földszinten,  ott  lehetne  a  könyvtár.  Ez  kérdőjeles  egyelőre,  hiszen  ugyan  a 
tantermek zárva vannak,  de ettől  még a folyosókon csellengést  a könyvtáros 
nem tudja meggátolni.  2008-ban már igénybe lehet  venni a mozgó könyvtári 
támogatást,  ami 1,3 millió Ft. Ez a pénz könyvállomány bővítésre,  de épület 
állagmegőrzésre  is  fordítható.  Akár  a  CÉDE  pályázaton  is  lehetne  indulni. 
Király  Péter  polgármester  röviden  ismertette  Szalai  Kálmán szakvéleményét, 
ami  szerint  teljes  tetőszerkezet  csere  lenne  szükséges,  illetve  a  járda 
lesüllyesztése  kellene.  Mindezekhez  terv  kell.  Kérte  a  képviselőket,  hogy 
fogalmazzák  meg  észrevételeiket,  hogy  határozzuk  meg  az  épület  jövőbeni 
sorsát. 
Bider Zsolt képviselő elmondta, hogy 5-6 millió Ft. lenne az állag megóvása. 
Király Péter  polgármester  szerint  kb.  2  millió  Ft.  kéne az állagmegőrzéshez. 
Kövecses Tímea szerint csak a szigetelés 1 millió Ft. 
Szücs Károly képviselő elmondta, hogy a mozit is fel kéne újítani. Király Péter 
polgármester elmondta, hogy erről nem kéne beszélni, mert a mozit egészen más 
célra  lehetne  hasznosítani.  Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a 
Napsugár  étterem  tulajdonosa  panaszkodott,  hogy  a  Kék  Csillag  klubban 
szórakozó fiatalok hétvégente szétverték egyik autóját. Ezt követően a napirendi 
ponthoz nem tartozó vita kezdődött a közbiztonság helyi helyzetéről.
Az  eredeti  napirendi  ponthoz  visszatérve  Szücs  Károly  képviselő  kifejtette, 
hogy  nem  támogatja,  hogy  a  könyvtár  az  iskolában  legyen.  Bider  Zsolt 
képviselő  elmondta,  hogy  aggódik,  hogy  a  régi  épület  felújítására  nem lesz 
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pénz. Király Péter polgármester elmondta, hogy a mozgókönyvtári támogatást 
és  egy CÉDE pályázatot  együtt  felhasználva  megnézhetnénk,  hogy  mekkora 
összegből lehet kihozni a tetőszerkezet felújítását és a szigetelést. Bider Zsolt 
képviselő  felvetette,  hogy  mi  lesz  akkor,  ha  nem  nyerünk?  Király  Péter 
polgármester  elmondta,  hogy csak az iskolát  tudja elképzelni.  Dömötör  Ernő 
képviselő a Faluház bővítését vetette fel, mint lehetőséget. Felvetődött még az 
iskolai napköziotthon lehetősége, illetve a volt pedagógus lakás átalakítása is. A 
pedagógus  lakás  méreteiről,  megosztásának,  illetve  egybenyitásának,  a 
megvalósítás  konkrét  lehetőségeiről  hosszas  vita  folyt.  Bider Zsolt  képviselő 
felvetette, hogy a pedagógus lakás átalakítására is kérhetnénk árajánlatot,  így 
lenne  még  egy  verzió.  Király  Péter  polgármester  ezt  az  elgondolást  jónak 
tartotta, a jelenlegi könyvtár helyiség felújításának lehetősége mellett még egy 
verziója lenne az önkormányzatnak döntés előtt.  A napirendi  pontban döntés 
nem született.

7/5. Az új szemétszállítási mód tapasztalatai

Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  tény,  hogy  930  helyen  van 
szemétgyűjtő edény, ebből 38 személy kért kiegészítő edényt, abból 30 már meg 
is kapta a Kommunális Szolgáltató Kft-től. A legtöbb embernek tehát elég a heti 
egy  vegyes  ürítés.  Több  képviselő  is  felvetette,  hogy  karácsony  előtt 
megzavarták  az  embereket  azzal,  hogy  a  komposztálható  hulladék 
elszállításának  ideje  megváltozott.  Raczenböck  Kálmán  felvetette,  hogy  jó 
lenne,  ha több helyen lenne hulladékgyűjtő sziget.  Király Péter  polgármester 
szerint  aki  rendszeresen  elkülönítve  gyűjt,  az  el  is  viszi  a  szigetekhez  a 
hulladékot. Király Péter ehhez kapcsolódva elmondta, hogy a Győri Nagytérségi 
Hulladékgazdálkodási önkormányzati társulás néhány lényegtelen jogosultsága 
és kötelezettsége megváltozott. Ahhoz, hogy be tudják nyújtani a pályázatot, az 
összes  testület  határozata  szükséges.  Kérte  a  Képviselő  –  testületet,  hogy  a 
változtatásokat  fogadja  el,  így  segítse  a  nagytérségi  hulladékgyűjtő  projekt 
sikerét.

Király  Péter  polgármester,  mivel  a  témával  kapcsolatban  több  kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el a napirendi pontot  szavazásra felterjesztette.

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  napirendi  ponttal 
kapcsolatban  6  igen  szavazattal  -  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  -  a 
következő határozatot hozta:
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                             7  /2008.(I.02.) kéviselő-testületi határozat  :  
Öttevény község Önkormányzata Képviselő – testülete a 
Győr Nagytérségi Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulási Tanács 18/2007.(XII.10.) sz. határozatával 
egyetért. A Képviselő – testület a Megállapodásban 
megfogalmazott jogosultságokat és az előírt 
kötelezettségeket tudomásul veszi.

    Felelős: Király Péter polgármester           
                         Határidő: azonnal

Szücs  Károly képviselő  napirendi  ponton  kívüli  témaként  kérte,  hogy a  Kék 
Csillag  Klubról  essen  néhány szó.  Elmondta,  hogy  karácsony  előtt  volt  egy 
vetélkedő, ahol a plébános is jelen volt és egy nagyon jó hangulatú rendezvény 
volt.  Felvetette,  hogy  miért  nincs  határozott  rendőri  jelenlét  a  diszkó  után? 
Bider Zsolt képviselő szerint biztonsági őrökkel meg lehetne oldani, hogy rend 
legyen  a  rendezvények  alatt  az  utcán.  Elmondta,  hogy  támogatja,  hogy  itt 
helyben  legyen  egy  ilyen  szórakozási  lehetőség,  mert  pár  káresemény  még 
mindig jobb, mint hogy öttevényi fiatalok haljanak meg az út szélén, ha éjszaka 
máshova  mennek  szórakozni.  Király  Péter  polgármester  elmondta,  hogy  a 
vetélkedő  egy  csodálatos  dolog,  meg  kell  tartani  és  technikailag  is  jó 
Raczenböck  Kálmán  jóvoltából,  de  a  diszkó  az  más  kategória.  Elmondta, 
elismeri, hogy italosan odamennek az emberek, ott ráfejelnek egy kicsit és meg 
is történik a baj. Bider Zsolt képviselő elmondta, hogy nem lehet megtiltani az 
alkohol  árusítását,  mert  akkor  beviszik.  Szerinte  a  megoldás  a  rendezőség. 
Szücs  Károly  képviselő  felvetette,  hogy  sötét  van  a  környéken  és  ez  is 
rendetlenkedésre ösztönzi a fiatalokat. Király Péter polgármester erre elmondta, 
hogy mennyibe kerül egy lámpatest  és az üzemeltetése. Kért javaslatot,  hogy 
miképp valósítsa meg ezt az önkormányzat.

Mivel más hozzászólás, észrevétel nem érkezett, Király Péter polgármester az 
ülést 18.25 órakor bezárta és zárt ülés megtartását rendelte el.

                 Király Péter                                                              dr. Rétháti Zoltán
                polgármester                                                                  jegyző 
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……………………. …………………………..
Nagy Tivadar Szücs Károly
képviselő képviselő
jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő
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